
 

                                                                                                                                          
Aan: College van Burgemeester en Wethouders van de  

Gemeente Midden-Delfland 
Van:   Peter van Rijs, raadslid CDA 
Betreft:  schriftelijke vraag in het kader van artikel 42 van het reglement van 

orde voor de vergaderingen en andere werkzaamheden van de 
gemeenteraad 

Onderwerp: kosten die gemaakt worden door de Veiligheidsregio Haaglanden in het  
kader van Navo-top in juni 2025 in Den Haag 

 
 
 
Inleiding 
Op 24 en 25 juni wordt op initiatief van het Rijk de Navo-top gehouden in Den Haag.  
In de vergadering van de financiële commissie van de Veiligheidsregio Haaglanden 
(VRH) op 22 januari j.l. werd door mij de vraag gesteld of de VRH gevraagd is om 
deze bijeenkomst te faciliteren. Mw. Esther Lieben bevestigde dit. Op mijn vraag of 
alle aan dit evenement gerelateerde kosten aan het Rijk worden doorbelast werd 
gesteld dat dit lastig is en mogelijk alleen de overuren in rekening kunnen worden 
gebracht. Uit de pers verneem ik dat de geschatte kosten 96 miljoen euro bedragen. 
 
Vragen 

1. Klopt het dat de kosten voor iedere Navo-top voor rekening zijn van het 
organiserende land? 

2. Klopt het dat de VRH een bijdrage aan dit evenement zal leveren? 
3. Deelt het College de mening dat alle aan dit evenement gerelateerde kosten 

voor het Rijk zijn en niet moeten worden afgewenteld op aan de VRH 
deelnemende gemeenten waaronder de gemeente Midden-Delfland? 

4. Kan het College bevestigen dat zij erop toe zal zien dat alle kosten, inclusief 
alle aan dit evenement bestede uren (niet alleen de overuren) en materialen, 
worden bijgehouden door de VRH en vervolgens worden doorbelast aan het 
Rijk? 

 
Bij voorbaat dank voor uw antwoord. 
 
Namens CDA Midden-Delfland  
Peter van Rijs 


